
Programsko volilne konference OK ZKS se je udeležilo 155 delegatov
osflbvnih organizacij, predstavniki občinske skupščine in družbenopolitičnih
organizadj, Ljubljanskih OK ZKS, MK ZKS in CK ZKS ter predvojni
komunisti.

PREPREČEVANJE RAZRAŠČANJA .•*•:• c
ADMINISTRACIJE

Začeti pri
sekanju korenin

Člani komiteja OK ZKS naše občine so na
zadnji seji razpravljali tudi o preprečevanju ra-
zraščanja administracije. Sklenili so, da se mora
občinska komisija, ki se ukvarja s tem proble-
mom čimprej sestati, naloga komunistov pa je
da delavcem pojasnijo za kakšno akcijo gre.
Akcija mora biti namreč temeljito pripravljena
ne pa izvedena na »ho-ruk«. Ekstremnih prime-
rov od tega, da bi vso administracijo popolnoma
ukinili do tistih, ko naj bi ji dovolili še nadaljne
razraščanje ne sme biti. Začetni uspeh pa je že,

če uspemo zamrzniti število delavcev v admini-
straciji, so menili člani komiteja.

»Od tozdov in krajevnih skupnosti do CK
ZKS se je administracija preveč razrastla v zad-
njih nekaj letih. Preprečevanje nadaljnjega šir-
jenja ne potneni boj proti posameznim delav-
cem delovnih skupnosti. Gre za pregled racio-
nalnosti posameznih del. Del kadra, ki ni racio-
nalno zaposlen pa naj bi se preusmeril v bolj
produktivna dela,« je dejal Franci Zalar.

Delo komisij, ki se ukvarjajo s tem proble-
mom ni najbolj zaživelo in zato jo nameravajo
komunisti v naši občini vzpodbuditi k večji ak-
tivnosti. S politično akcijo naj bi pričeli v občin-
skih organizacijah sindikata, SZDL in ZKS ter
jo nadaljevali v razpravah v osnovnih organiza-
cijah posameznih družbenopolitičnih organiza-
cij.

Člani komiteja pa so bili tudi prepričani, da
moramo najprej odkriti kje so vzroki za razra-
ščanje. Ko bomo odkrili in posekali korenine bo
delo mnogo lažje. Pri tem lahko veliko pomaga
služba družbenega knjigovodstva, ki naj bi poe-
nostavila zbiranje podatkov. Tudi občina bi lah-
ko storila marsikaj pri poenostavljanju upravnih
postopkov. Pozitivna so prizadevanja za nepro-
fesionalne vodilne kadre. Tu je OK ZKS zaora-
la ledino z izvolitvijo Aleša Pueha za svojega
neprofesionalnega predsednika.

Marsikaj bi lahko storili tudi na republiški
ravni. V naši občini je 250 delavcev, ki so
zaposleni v različnih samoupravnih interesnih
skupnostih. Le 19 od tega števila pa jih je v
občinskih SIS, drugi so namreč v republiških.

»Probleme glede širjenja administracije pa bi
morali najprej razčistiti v partiji, tako na mestni
kot občinski ravni. Le tako bi s čistim obrazom
lahko šli v politično akcijo,« je menil Vasja
Butina.

Poleg stališč občinskega komiteja ZKS pa
lahko dodamo še nekaj. Najbrž ne bi bilo naro-
be če bi naš politični jezik nekoliko manj »laki-
rali«. Tudi to je pogruntacija nekaterih birokra-
tov. Zakaj ne bi za začetek na primer namesto
»zmanjševanje družbene režije« rekli kar »boj
proti širjenju uradništva«. Zvenelo bi vetiko
bolj neposredno, saj bi bobu rekli bob.
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